
 

                          Zápisnica č. 8/2024 

zo 8. zasadnutia Študentského parlamentu pri Evanjelickom gymnáziu Jána Amosa 

Komenského v Košiciach, konaného 15. 10. 2024 

 

- Počet prítomných členov je: 13 /viď prezenčná listina/ 

- Počet neprítomných členov : 2 

- Dobrovoľní členovia: 0 

- Koordinátorka ŠP: Mgr. Elena Kolárová 

 

Program:  1. Otvorenie, privítanie 

                   2. Re-Day a Movie Night 

                   3. Volejbalová  školská liga 

 4. Kritériá, zapojenie sa do súťaže Zlatý školský parlament 

  5. Diskusia, záver 

Rokovanie: 

K bodu č.1: Otvorenie 

Na úvod zasadnutia koordinátorka Elena Kolárová privítala všetkých prítomných členov  a 

otvorila 8. zasadnutie ŠP. Zasadnutie ŠP bolo uznášaniaschopné. Neprítomní členovia sa 

ospravedlnili z osobných dôvodov. Zasadnutie viedla podpredsedníčka ŠP Terézia Hlatká. 

K bodu č.2: Re-day a Movie Night 

V tomto školskom roku bude ŠP opäť organizovať Re-Day, spolu s vedením školy. Tohtoročná 

téma bude relax deň, ležérny – oddychový deň. Re-Day aktivity: 

Háčkovanie, športy, antistresové omaľovanky, spoločenské hry, puzzle, minihry, foto súťaž, Just 

Dance, seriály, korálkovanie... Občerstvenie, zabezpečiť vankúše, svetielka, deky... 

 Spolu s Re-Day ŠP organizuje  Movie night. Žiaci prostredníctvom  EduPage budú  hlasovať o 

 filme /Nightmare before Christmas, Coraline, Beetlejuice/, ktorý bude premietnutý. Na Movie 

night nebude chýbať občerstvenie, popcorn.   

K bodu č.3: Volejbalová školská liga 



Volejbalová  školská liga začala. Hlavným organizátorom je Matej Sabo, 4. A.  Sú vytvorené tímy, 

je ich 11. Sú rozdelené do dvoch skupín.  Boli dohodnuté pravidlá zápasov.  

K bodu č. 4: Kritériá, zapojenie sa do súťaže Zlatý školský parlament 

Členovia RŠ po preštudovaní kritérií sa rozhodli a odsúhlasili zapojenie školského parlamentu 

do súťaže ŠP,  Zlatý školský parlament.  

K bodu č. 5: Diskusia, záver 

Diskutovalo sa o používaní kuchynky žiakmi. Je to v stave riešenia.  

Predsedníčka spolu s podpredsedníčkou a tajomníčkou ŠP majú pravidelné  stretnutie s pánom 

riaditeľom Mgr. M. Ilavským o pripravovaných aktivitách.  

Podpredsedníčka ŠP poďakovala všetkým členom za účasť.  

Neoddeliteľnou súčasťou zápisnice je prezenčná listina zo zasadnutia ŠP. 

V Košiciach, dňa 15.10.2024 

 

Zápisnicu vyhotovila:   Kristína Kolárová   ................................................... 

 

Zápisnicu overila: Ella Sofia Smolová    ..................................................... 


